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Godkjenning av innkalling og saksliste – godkjent 

Godkjenning av protokoll – godkjennes i neste møte 13.06.24 

Saker til behandling 

18/24 Innspill til prioriteringer/tiltak på Handlings- og økonomiplan 
2024 – 2033 Hamar kirkelige fellesråd 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 18/24 

 
Møtebehandling 

Det framkom i møtet at følgende tiltak på prioriteringslisten for Storhamar kirke bør 
prioriteres; skifte fliser i kirkerommet, bedre belysning. Utbedre kjøkken, men ikke 
behov for å bygge ut. Sørge for bedre tilrettelagt innkjøring til kirken. Det framkom 
spørsmål om lekkasje fra taket i Storhamar kirke. Er dette reelt bør det ha første 
prioritet.  
 
Vedrørende domkirken var det fokus på tiltak for universell utforming og tiltak for å 
stoppe saltgjennomslag. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd ber om at fellesrådet prioriterer de mest presserende tiltakene i 
Storhamar kirke med tanke på neste års jubileum, slik at kirken er så presentabel 
som mulig.  

[Lagre vedtak]  
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19/24 Kirkebladets framtidige virksomhet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 19/24 

 
Møtebehandling 

Vi så på resultat fra medlemsundersøkelsen for DNK fra 2023 angående 
kommunikasjon, og hovedresultatene fra leserundersøkelsen for menighetsblad fra 
2013. Det er rask endring i foretrukket kommunikasjonskanal. Det er likevel god 
grunn til å tro at mange leser menighetsblad. Fremtidige utfordringer kan handle om 
økonomi og distribusjon.  
Menighetsrådet uttrykker stor glede og stolthet over Kirkebladet slik det fremstår i 
dag. Andre kommunikasjonsformer ble diskutert. Det er ønske om å ha et blad så 
lenge det er mulig. 
Menighetsrådet diskuterte hva som bør være fokus på innholdssiden. Med færre 
utgivelser pr år er det fornuftig å tenke dybde og tema framfor løpende informasjon. 
Samtidig er noen grupper mer avhengig av informasjon på papir. Det er også 
ønskelig med oppbyggelig innhold i bladet. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd ønsker at Kirkebladet fokuserer på temaer som synliggjør og 
fremmer vekst på de områdene og tilbudene menigheten har. 
Hamar menighetsråd ber om at AU i Hamar og Vang menigheter initierer et felles 
møte med redaksjonskomitéen for å snakke om innhold og profil.  
Hamar menighetsråd ved AU sender et svarbrev til redaksjonskomitéens 
medlemmer. 
 

[Lagre vedtak]  
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20/24 Konfirmasjonsgudstjenester og menighetsrådets bidrag 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 20/24 

 
Møtebehandling 

Tradisjonelt hilses alle konfirmantene av en representant fra menighetsrådet. 
I Storhamar kirke 4. mai kl. 11 og kl. 13 stiller Solveig Seem og kl. 15 Marit Skjerven 
Amlien og 5. mai kl. 11. stiller Mona Bergerud 
I Hamar domkirke 11. mai kl. 11, kl. 13 og 15 og 12. mai kl. 11. mangler vi foreløpig 
menighetsrådsrepresentanter. 
 
I tillegg var det ønskelig med tilstedeværelse på konfirmantenes 
samtalegudstjenester i Storhamar kirke: 
Tirsdag 23. april kl. 18.00 kommer Marit Skjerven Amlien 
Torsdag 24. april kl. 18.00 kommer Stig Jørund Arnesen 
  
Vedtak  

Hamar menighetsråd ber saksbehandler jobbe videre med å få MR-representanter til 
konfirmasjonsgudstjenestene i Hamar domkirke. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

21/24 Dåpsfest og oppheng til dåpsengler 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 21/24 

 
Møtebehandling 

Spørsmål om tiltaket ble besvart i møtet. Det ble også henvist til vedtatt 
trosopplæringsplan. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd vedtar at kateket/menighetspedagog kan gå i gang med å finne 
en midlertidig løsning for oppheng av englene. Det forutsettes at denne løsningen 
avklares med fagansvarlig for kirkebygg hos biskopen. Menighetsrådet oppfordrer 
kateket/menighetspedagog til å starte arbeidet med en permanent løsning. 
 

[Lagre vedtak]  
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22/24 Barnas alterskap i Storhamar kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 22/24 

 
Møtebehandling 

Det ble informert om tiltaket i møtet. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd vedtar å gjøre et prøveprosjekt med «Barnas alterskap» i 
Storhamar kirke. Nødvendig avklaring med fagansvarlig for kirkebygg hos biskopen 
forutsettes. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 

23/24 Invitasjon til bispegården 4. mai 2024 om Hamar 
bispedømmes strategi for 2025 – 2029 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 23/24 

 
Møtebehandling 

Hamar bispedømmeråd ønsker innspill fra ulike perspektiver vedrørende utformingen 
av ny strategi. Menighetsrådet utfordres på innspill til bispedømmets strategi som kan 
bringes inn i møtet 4. mai. Fra Hamar menighet deltar nestleder Elisabeth Strøm 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd oppfordrer medlemmene til å sende innspill direkte til Elisabeth 
før møtet. 
 

[Lagre vedtak]  
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24/24 Fornyelse av samarbeidsavtale med KFUK-KFUM Hamar 
Ynglingen 2024 - 2027 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 24/24 

 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder gikk gjennom endringene i avtalen. Spørsmål om fremtidig 
finansiering ble diskutert. Det ble stilt spørsmål om medarbeidere er fornøyd med 
samarbeidet. Det ble henvist til punktet om årlig gjennomgang av innholdet i avtalen. 
Dette samarbeidet anses som svært viktig for menigheten.  
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd vedtar at avtalen videreføres med de endringer som foreligger i 
forslaget.  
Hamar menighetsråd går inn for å øke budsjettert beløp med kr 20 000 ved bruk av 
disposisjonsfond. Nytt beløp blir totalt kr 170 000. 
 

[Lagre vedtak]  
Orienteringssaker 
25/24 Orienteringssaker 18.04.24 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 18.04.2024 25/24 

 
Møtebehandling 

Solveig Seem orienterte fra fellesrådet om et par saker:  
Tilbud fra bispedømmerådet om finansiering til diakonistilling 

• Fellesrådet er innkalt til møte med bispedømmekontoret 22. april.  

Vi forstår tilbudet slik at vi kan tilbys inntil 2 x 50 % finansering til 100% stilling 
(2x50%) fra og med 2024, og i så fall kan dette løses uten involvering av friske midler 
fra kommunen.  

• Behandling og beslutning om barnekorarbeidet 

Saken har vært til orientering i administrasjonsutvalget, så Astrid er kjent med den. 
Og Per Erik kjenner saken.  
Da menighetsrådet behandlet tilsvarende sak i juni 2023, vedtok vi følgende: «Sak 
36/23 Vedtak: Hamar menighetsråd ønsker at barnekorarbeidet opprettholdes / 
videreføres med utgangspunkt i Myldremandag i Storhamar kirke. Mål og planer må 
gjennomgås grundig med tanke på rekruttering og realistisk målsetting for 
korsatsning».  
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd tar orienteringssakene til etterretning. 
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[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Eventuelt 

I begynnelsen av møtet var kirketjenerne Janna Brenden og Marianne Dahl 
Dimitrova invitert til å presentere seg selv og sitt arbeid i kirkene. Hver kirke har sitt 
særpreg. Kirketjenerne er involvert i neste all aktivitet som skjer i kirkene, og blir 
berørt av absolutt all aktivitet. Dette er viktig å tenke på når det planlegges ny 
aktivitet eller større endringer. 
Det ble åpnet for spørsmål og kommentarer. Det ble gitt uttrykk for at kirketjenernes 
arbeid blir satt stor pris på.  
Marianne snakket om ordningen med å levere offer i banken. Hun bad 
menighetsrådet se på muligheten for en bedre løsning praktisk og økonomisk. 
 
Mot slutten av møtet kom nyansatt personalleder Eivind Bjørklund og fortalte om seg 
og sin bakgrunn og delte noen tanker om sin nye jobb så langt. 
 


